



## 情比金堅宴

大紅金豬全體  
Roasted Whole Suckling Pig

碧綠金姿帶子  
Sautéed Scallop and Cuttlefish with Vegetable

酸甜百花炸蝦丸  
Deep-fried Shrimp Ball with Sweet and Sour Sauce

金銀扒鴛鴦蔬  
Braised Conpoy with Seasonal Vegetable

花膠海味燴生翅  
Braised Shark's Fin Soup with Fish Maw and Conpoy

蝴蝶蒸虎杉斑  
Steamed Camouflage Grouper

碧綠6頭鮑魚扒花菇  
Braised Abalone with Chinese Mushroom and Vegetable

當紅脆皮燒雞  
Roasted Crispy Chicken

美滿鴛鴦飯  
Fried Rice with Shredded Chicken and Shrimp

菌皇炆伊麵  
Braised E-fu Noodles with Mushroom

美點雙輝  
Chinese Petites Fours

鮮蓮紅豆沙  
Red Bean Sweet Soup with Lotus Seeds

合時鮮果  
Seasonal Fresh Fruit

原價  
Original price

78折 (22% OFF)

星期一至四全日(公眾假期除外)  
Monday to Thursday Chinese Wedding (Except Public Holidays)

88折 (12% OFF)

星期五、六、日及公眾假期中式午宴  
Friday to Sunday and Public Holidays Chinese Wedding Lunch

\$7,888

星期五、六、日及公眾假期  
Friday to Sunday and Public Holidays Chinese Wedding Dinner

元朗鴻星·荃灣鴻星每席優惠價折扣前減\$500

Enjoy \$500 discount of original price per table at Yuen Long and Tsuen Wan Super Star Branches

每席12位用(內包茶芥)席敬送名貴紅酒1支及橙汁2酌  
Prices for all 12 persons set menus included unlimited serving of Chinese tea 1 bottle of house red wine and 2 jars of orange juice are offered for each table

每席\$400(指定啤酒、汽水、橙汁任飲)  
每席\$550(指定紅酒、啤酒、汽水、橙汁任飲)  
\$400 Per table (Unlimited serving of selected beer, soft drinks and orange juice)  
\$550 Per table (Unlimited Serving of house red wine, selected beer, soft drinks, orange juice)

另加一服務費  
Subject to 10% Service Charge

條款及細則:

優惠不適用於已預訂之婚宴 • 本公司場地內設有基本佈置。佈置如有任何更改,恕不另行通知 • 由於市場價格浮動及食品供應等情況,鴻星保留更改以上菜單價格與條款之權利,而不作另行通知 • 適用於旺角鴻星、荃灣鴻星、觀塘鴻星、元朗鴻星分店 • 菜式如有更改,恕不另行通知 • 每席十二位用 • 如有任何爭議,鴻星集團保留最終決定權 • 以上優惠價目有效期至2022年12月31日

And Conditions:

The above privilege is not applicable to confirmed wedding banquet • Basic decoration would be provided in the venue site. Super Star Group reserves the final right to alter any decoration in the event of any change in market prices and food supply etc. • This menu applicable to Mong Kok, Tsuen Wan, Kwun Tong and Yuen Long Super Star Branches • Seasonal items and price may be change without prior notice • 12 persons per table • Super Star Group reserves the right of final decision in the event of any dispute • The above package prices are valid until 31 December 2022

(852) 2628 0890  
(852) 2628 0686

元朗  
觀塘

(852) 2628 0866  
(852) 2628 0120

[www.superstargroup.com.hk](http://www.superstargroup.com.hk)

鴻星集團 Super Star Group